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Referat fra bestyrelsesmøde i Vesterled Grundejerforening 
12.11.2012 hos Y. Justesen, Østervang 9. 
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Til stede: 

Y. Justesen, K. Hansen, J. Petersen, H Witt, B. Henriksen, C. Mortensen, T. Hansen. 

 

  

  

1. Godkendelse af referat. 

 Referat fra mødet d. 9.10.2012 er godkendt.  

 

2. Næste møde 

 Alle møder holdes hos Yvonne Justesen, Østervang 9. 

Tirsdag d. 8.1. kl. 18.30 

Tirsdag d. 5.2. kl. 18.30 

Søndag d. 10.2. kl. 10.30 Fastelavn 

Tirsdag d. 12.3. kl. 18.30 

Onsdag d. 20.3. kl. 19.30, generalforsamling 

 

3. Meddelelser 

Ingen meddelelser 

  

4.  Udvalg 

4.1 Ordensudvalg 

Intet nyt. 

 

 4.2 Miljørepræsentantskab 

Møde afholdt d. 6.11.12. 

Ikke noget relevant for Grundejerforeningens område. 

 

5. Regnskab 

 

Kasse          2.903,50 

Bank        173.793,00 

Obl.         133.615,93 

I alt         310.312,43 
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Restanter 2012: 2 

Restanter 2010/2011: 1 

Opkrævninger sendes til inkasso. 

    

  

6.  Fastelavn d. 10.2.13 

 

  

7.  Antenne til mobiltelefoni på Stævnet 

Telenor har svaret, at de har revurderet de fremtidige investeringer i 

netværksudbygningen. Telenor har besluttet, at der ikke indenfor en overskuelig 

fremtid bliver brug for at etablere antenneanlæg i Vesterled-området. Punktet 

afsluttes hermed. 

  

7.1 Fjernvarmeprojekt 

KH har efterspurgt Brøndby Fjernvarmes holdning til eventuel fortsættelse af 

projektet. Brøndby Fjernevarme indhenter nye beregninger, hvor der arbejdes med 

en model hvor tilslutningsafgiften og etableringsudgiften bliver finansieret over en 

længere periode. Udgiften til nedtagning af Naturgastilførsel er indeholdt i 

beregningerne.  

  

8. Generalforsamling d. 20.3.2013. 

 KH har reserveret lokale til næste års generalforsamling i Kirkebjergsalen. 

 KH udfærdiger forslag til vedtægtsændringer i forhold til reglen om foreningens 

likvide midler ikke må overstige 100.000 kr. ved regnskabsårets afslutning. 

  

9. Foreningens hjemmeside 

 Opdateres med  

 Referat fra møde d. 9.10. indsættes 

 Der orienteres om, at der ikke kommer mobilantenne i foreningens område. 

 

10. Eventuelt 

 Legeplads ved Stævnet trænger til renovering eller nyetablering. YJ, HW og JP 

udfærdiger forslag med prisoverslag. 

 TH og JP forsøger at reparere nettene i fodboldmål på Stævnet. Kan det ikke 

lades sig gøre, så indkøbes nye net. Firmaet Zabel har leveret tidligere.  

 Jernstang ved indgangen til den store legeplads skal fjernes. TH. 

 Den store legeplads trænger til maling. Punktet tages op i det nye år. 

 

 

 

  

 Referent B. Henriksen 

 

 


